
Raahen Perussuomalaiset valtuustoryhmän ryhmäpuheenvuoro koskien pykäliä 4 ja 5.  
 
Arvoisa puheenjohtaja, valtuutetut, viranhaltijat ja kuntalaiset 
 
Päätettävänä on tulo- ja kiinteistöverojen määrääminen vuodelle 2025.  
 
Veroprosentteja päätettäessä nousee aina kysymykseen se, mitä palveluita voimme nykyisellä verotustasolla 
tarjota kuntalaisille, pystymmekö pitämään ne ennallaan, joudummeko vähentämään tai voidaanko 
palveluita parantaa. Tai minkälaisella palvelutasolla ja kuinka laadukkaasti voimme palveluita tuottaa. Mitä 
voisimme mahdollistaa nostamalla veroja tai olisiko meillä mahdollisuuksia laskea verotusta tinkimättä 
laadusta.  
 
Emme ole tuloverotusasteikolla Pohjois-Pohjanmaan edullisin vertailtaessa kuntia keskenään, mutta emme 
myöskään kallein. Kiinteistöveroihin ei myöskään esitetä korotuksia ja silti laskennallisten 
kiinteistöverotulojen arvellaan hieman nousevan (23364€), jos lukua verrataan vuoden takaiseen 
laskennalliseen arvioon tälle vuotta.  
 
Kaupungin taloudellinen tilanne näyttää ehkä tällä hetkellä kohtuulliselta, mutta tulevat kaupungin omat 
investoinnit, muutokset muun muassa valtionosuuksissa sekä työllisyydenhoidon siirto kunnille haastaa 
meitä tulevina vuosina tai tuo epävarmuustekijöitä talousarvioita tehtäessä.   
 
Olemme tehneet viimeiset lähes kaksi vuotta talouden suhteen tiukkojakin linjauksia, jotka ovat tuottaneet 
tulosta, eikä painetta verojen nostolle tällä hetkellä ole. 
Toivottavasti myös tuleva uusi valtuusto pitää kiinni tiukasta taloudenpidosta, jotta painetta verojen 
nostamiseksi ei tulevaisuudessakaan tulisi.  
 
Raahen Perussuomalaiset valtuustoryhmä hyväksyy pykälät 4 ja 5 esityksen mukaisesti. 
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